
Medlemsmøte Lerøyhallen 29.09.22 kl.19.00 

 

Til medlemsmøtet var det invitert Ingar og Warren Kamanzi fra TIL og spillergruppen. 

* Warren fortalte om sitt møte med oss under hans oppvarming på indre bane, det var første gang han 

hørte noen synge hans navn. I en tøff periode for han, ny i byen, ny på laget, så varmet det hans hjerte 

at vi sang til han. Samt om hvordan spillergruppen er. 

* Ingar - som har overtatt etter William presenterte seg, snakket om planer videre, økonomi, lønn til 

spillere, plassering på tabellen, det vil komme ny stor skjerm på stadion til neste år.  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

*Medlemstallet er stabilt, ligger på ca 220 

*Orientering om bruk av midler, vi har hatt innkjøp av nye skjerf, jakker, capser og tribuneflagg. 

* Valgkomite, må se om det løser seg med de som er valgt, eller om nye må inn. I ettertid har Laila meldt 

seg villig til å bidra i valgkomiteen, den består da av Laila og Beate, da John ikke kan bidra. 

*No.24 ble tatt opp, her er det muligheter for medlemmene og rigge om styret ikke kan. Utstyret ligger 

lagret, man kan henvende seg i baren for å høre hvor det ligger.  


